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Styrelsemöte för Simris Byalag                 Protokoll nr 8, 2022 
 
 

 Tid: Tisdagen den 12 juli, kl 18.00 hos Karin Lefvert. 
Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Mats Wallgren, 
Lena Nydahl, Lars Hägg och Karin Lefvert. 
Ej närvarande: Fredric Ferrari 
 

 
 
 
      § 1 Genomgång av protokoll nr 7 
 Vi gick igenom protokollet som godkändes av de närvarande. 
 
      § 2 Ekonomisk rapport 
 Johan föredrog föreningens ekonomi. Saldo den 12 juli 2022 = 52 488,28 kronor. 

Medlemsavgifter för i år är 14 250 kronor. Bidrag för arbete vid Store Hög i Viarp                          
har erhållits = 600 kronor. 

  
      § 3 Årsmöte 2022  
 Årsmötet hålls i vårt tält på den plana gräsmattan tillhörande Simris Trädgård. 

Lördagen den 6 augusti, kl 14.00. Dricksvatten vid varm väderlek finns att tillgå.  
Kallelse och dagordning skickas ut till samtliga medlemmar den 20/21 juli. Johan 
åtog sig att vara ordförande på årsmötet och Karin ställer upp som sekreterare.  

  
      § 4 Simrisdagen 

Vi återupptar vår traditionella ”Simrisdag” som hålls i våra tält som är uppställda 
på gräsmattan tillhörande Simris Trädgård. 
Vi startar kl 18 och ordnar med mat, underhållning, lotteri mm till en kostnad av 
200 kr. 
 

      § 5     Namnbyte på Årsmötet 
Vid årsmötet kommer styrelsen att föreslå omröstning av ett namnbyte av 
föreningen.  
 

      § 6 Byakampen 
Byakampen tycker vi är en trevlig företeelse även om vi för närvarande ligger sist  
av de 10 byar som deltar. 
 

      § 7 Loppis 
Företaget ”Lysande sekler” har tagit initiativ att anordna loppis på sin parkering 
och frågat föreningen om vi kan delta på något sätt. Vi bestämde att vi naturligtvis 
ställer upp och informerar om detta arrangemang framöver till våra medlemmar. 
 

 
      § 8 Skymmande cementtunnor 
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 Johan åtog sig att undersöka om blommorna skymmer utsikten generellt. 
Mats och Johan delar på ansvaret att ge våra blommor i cementtunnorna vatten vid 
behov. 

 
      § 9 Lekplats 

Annika har haft kontakt med ansvarig hos kommunen vad gäller underhåll av 
brister på lekplatsen i Simris. Lösa skruvar är åtgärdade dock har besked lämnats 
att någon målning av staket och bänkar/bord inte kommer att göras i år. 
Vi beslöt att vi ska kräva en underhålls- och säkerhetsbesiktning av kommunen. 
Flera brister påtalades av oss som var med på detta styrelsemöte. 
 

      § 10 Hundlatrin 
På en förfrågan till kommunen om att sätta upp en hundlatrin i slutet av 
Hålehöjsvägen (längst upp innan åkern) så blev svaret nej. Kanske nästa år…. 
 

      § 11 Nästa styrelsemöte 
 Vi bestämde att vi har ett arbetsmöte den 3 augusti i samband med tältresningen. 
 Detta främst inför årsmötets och ”Simrisdagens” arrangemang. 
 Mötet avslutades och Karin avtackades för kaffe med tillbehör. 
 
 
 
 
 
 Annika Hallqvist   Karin Lefvert 
 Ordförande    sekreterare  


